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2. Zo ja op welke termijn?

Antwoord: Ja, dit is bij het college van Gedeputeerde Staten bekend.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van D66 over bedienhuisje Ketelsluis, ingediend op 
2 september 2021, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals 
vastgesteld op 21 september 2021 (2845800).

Antwoord: De planning is de werkzaamheden vanuit het project GOBS aan de Ketelsluis in het 
vierde kwartaal van dit jaar te starten.

Antwoord: Het college van Gedeputeerde Staten heeft in 2017 extern advies ingewonnen over 
hergebruik van het bedienhuisje als informatiepunt, uitkijktoren of andersoortige attractie. Dit 
vraagt echter dusdanige, bouwkundige ingrepen ter waarborging van veiligheid van bezoekers dat 
de architect ir. J Benthem geconsulteerd is. De architect heeft aangegeven dat het de provincie vrij 
staat om het bedienhuisje te slopen, wanneer deze niet behouden of hergebruikt kan worden.

Antwoord: ja, dit is bij het college van Gedeputeerde Staten bekend. In het project Groot 
Onderhoud Bruggen en Sluizen(GOBS) zijn de bedienhuisjes op hun cultuurhistorische kwaliteit en 
op eventueel hergebruik beoordeeld. Het bedienhuisje bij de Ketelsluis valt niet onder het 
beschermingsregime van de Erfgoedwet. Extern is door onderzoeksbureau Lantschap, dat 
gespecialiseerd is in landschap en cultuurhistorie, de provincie geadviseerd de bovenbouw van dit 
bedienhuisje te bewaren door deze om te vormen tot uitzicht- of informatiepunt. Aanvullend heeft 
er een integrale afweging plaatsgevonden waarbij is gekeken naar:

Op basis van bovenstaand is een integrale afweging gemaakt waaruit blijkt dat een veilige toegang 
niet gegarandeerd kon worden, de architect geen gedeeltelijke ombouw wenst: 'of volledig behoud 
en anders slopen' en conform de vastgestelde uitgangspunten van GOBS het bedienhuisje haar 
huidige functie verliest Na een zorgvuldige integrale afweging is dan ook besloten om het 
bedienhuisje bij de Ketelsluis te slopen.

Veiligheid en dus ook het in de toekomst garanderen van de veiligheid voor de bezoekers; 
Het standpunt van de architect jan Benthem inzake gedeeltelijke omvorming van het 
bedienhuisje waarin alleen de bovenbouw behouden zou blijven;
Uitgangspunt van het project GOBS inzake het verlies van de huidige functie als bedienhuisje.

3. Is het bij het College bekend dat dit bedienhuisje ontworpen is door de bekende architect Jan 
Benthem?

7. Is het bij het College bekend dat het bedienhuisje bij de Ketelsluis gedeeltelijk gesloopt gaat 
worden?

4. Is het College bereid te onderzoeken of het bedienhuisje in de huidige staat behouden kan 
blijven?

5. Is het College bereid te onderzoeken of het bedienhuisje op de lijst van cultureel erfgoed 
geplaatst kan worden?

Antwoord: Nee, de provincie heeft in haar Erfgoedprogramma aangegeven geen provinciale 
monumentenlijst op te stellen. Dit omdat er een gemeentelijke monumentenlijst is.
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Antwoord: In haar Erfgoedprogramma heeft de provincie het belang aangegeven van een 
zorgvuldige omgang met cultuurhistorische waarden, ook daar waar zij zelf eigenaar of 
initiatiefnemer is. Het uitvoeren van cultuurhistorische analyses bij planvorming is daarvan een 
onderdeel, zoals dat ook bij het project GOBS is gebeurd.

6. Is het College bereid te onderzoeken of er nog meer infrastructurele bouwwerken zijn die de 
status van cultureel erfgoed zouden kunnen hebben afmoeten krijgen?

7. Is het College bereid te onderzoeken of er binnen de reikwijdte van het GOBS nog meer 
potentieel cultureel erfgoed is?

Antwoord: Dit is reeds gedaan. Binnen het project van GOBS is in 2017 door een extern bureau een 
cultuurhistorische analyse uitgevoerd, zie beantwoording van vraag 6. Ook is door een extern 
bureau in 2017 binnen het project van GOBS een cultuurhistorische inventarisatie gemaakt waarbij 
ook de archeologische waarden zijn betrokken.


